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Hei kaikille. 

 

Syksyn kokousrypäs on hoidettu. 

Ensiksi oman yhdistyksemme syyskokous pidettiin ja paikalla oli 17 henkeä riittävän suurin 

etäisyyksin ilman kahvitarjoilua. 

Edelleen ensi vuonna pj. Olli ja sihteeri Pirjo jatkavat. Uusi hallitus on liian? miesvoittoinen. 

Toimintaamme tarvitaan siis lisää naisenergiaa ensi vuonna. 

Joudumme perumaan joulujuhlan (Helsingin uudet Pandemia-määräykset). 

Toimintaa jatketaan alkuvuodesta, mikäli tautitilanne helpottuu.  

Piiri 

Helsingin senioripiirin hallitus- ja syyskokous pidettiin Hyvän Paimenen kirkkosalissa turvavälejä 

noudattaen. Piirin uudeksi puheenjohtajaksi valittiin Leena Söder, Itä-Helsingin senioreista. Sielläkin 

seuraavat tilaisuudet (esim. hallituksen vaihto) alkavat tällä tiedolla tammikuusta alkaen.  

Liitto  

Kansallisen Senioriliiton vuosikokous pidettiin Teams-kokouksena (93 tietoyhteyden avulla) omien 

tietokoneiden ja älypuhelimien (äänestys) kautta.  

Liiton puheenjohtajana jatkaa Anneli Taina (Tampere) ja valtuuston puheenjohtajana jatkaa Leena 

Jääskeläinen (Rovaniemi). Liiton varapuheenjohtajiksi valittiin Risto Löppönen (Juva) ja Paavo 

Peltosaari (Järvenpää). 

Helsingin piirihallitus (allekirjoittanut mukana) sai käydä laskemassa Senioriliiton puolesta seppeleen 

sankarivainajien muistoksi pystytetylle Sankariristille.  

Kokouksen taltioinnit voi käydä katsomassa senioriliiton sivulta.  

https://www.senioriliitto.fi/ajankohtaista/elakelaisjarjesto-on-tehnyt-valtavan-digiloikan-nama-

henkilot-valittiin/  

Senioriliitto on aloittanut julkaisemaan eräiden senioreiden mielipiteitä. Henkilöt on valittu ympäri 

Suomea. Arpaonni sattui minunkin kohdalleni. Ohessa on linkki mielipiteistäni. 

 

https://www.senioriliitto.fi/jasenille/seniori-podcast/kuuntele-toisen-kauden-jaksot-taalta/jakso-8-

olavi-nieminen-ikaihmiset-tarvitsevat-koulutusta-digiasioihin/ 
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Omia juttuja  

Tähän lopuksi kirjoitan pari ajatusta ja tietysti vain aprikoinnin pohjaksi, kun olette reippailemassa. 

Korona aikana kannattaa jo pohtia, mitä tekisin koronan jälkeen? 

Ihmettelen vähän noita uutisia. Suomeksi uutisia tulee varmaan TV1:ltä toistakymmentä, venäjäksi, 

viittomakielellä ja ruotsiksi yksi, mutta saameksi kolme (sis. yhteispohjoismainen). Arabiankielisiä 

uutisia vielä odotellaan?  Kaikissa on samoja videoita ym. kuvia. Onkohan tämä tarpeeksi tehokasta 

propagandaa esim. ilmastonmuutoksista tai presidentti Trumpin sanomisista. Ja lopuksi aina: Katso 

loput netistä. 

Voisiko käytettyä aikaa antaa enemmän ihmisten oikeille henkilökohtaisille ongelmille kuten esim. 

Miten saisi tietoa kunnan palveluista ja hinnat palvelulle?  

Lisää tietoiskuja esim. liikennesäännöistä. Ne ovat unohtuneet ilmeisesti pyöräilijöiltä.  

Ohessa on linkki kirjoituksiini. 

https://lansihelsinki.senioriyhdistys.fi/yhdistys/puheenjohtajan-palsta/ 

 

Yritetään jaksaa seuraavat kolme viikkoa. Eihän tämä aika mitään hauskaa ole, mutta lopuksi 

toivottavasti saamme vielä naurahtaa tälle ajalle.  

 

Hyvää adventin odotusta. Palavat kynttilät, oli ne aitoja tai sähköisiä, tuovat tunnelmaa 

pikkujouluihinne.  

 

Yt, seniori Olli 
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